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 PROTOKÓŁ Nr 2/2014 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 
Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
Rady Gminy Bielsk Podlaski 
w dniu 26 marca 2014 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 
ul. Mickiewicza 46.  
 
Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 11.10. 
 
Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
 
Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 
     - OLSZEWSKI STANISŁAW (Przewodniczący) 
     - KAMIŃSKI LESZEK 
     - NIKOŁAJUK MIKOŁAJ 
     - PAC BARBARA 
2. Członkowie Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 
     - PAWLUCZUK JAN (Przewodniczący) 
     - BOROWSKI ANDRZEJ 
     - ŁOZOWIK PAWEŁ 
     - MAKSIMIUK ELŻBIETA 
     - TYNIEWICKI ANDRZEJ 
3. Członkowie Komisji O światy i Spraw Społecznych 
     -  CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 
     -  CAR MIKOŁAJ 
     - KORSZAK MARIUSZ 
     - MATEUSZUK MIECZYSŁAW 
     - SIEMIENIUK SŁAWOMIR 
4. Wójt Gminy  – RAISA RAJECKA 
5. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 
6. Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu .  
 

Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie materiałów na XXXVII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na 

dzień 28 marca 2014 roku: 
a) Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim oraz 

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w 2013 roku; 
b) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim za 2013 rok; 
c) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu wspierania rodziny w Gminie Bielsk 

Podlaski w 2013 roku; 
d) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2014-2023; 
e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 
f) Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia (lub wyrażenia) zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2015 roku; 
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g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej; 
h) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 
i) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 
j) Projekt uchwały w sprawie przekazania na rzecz Powiatu Bielskiego w drodze  

darowizny na cele publiczne nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 
Bielsk Podlaski, zajętych pod drogi publiczne (powiatowe); 

k) Projekt uchwały w sprawie bezpłatnego użyczenia nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Bielsk Podlaski w związku z realizacją projektu o nazwie „Sieć 
szerokopasmowa  Polski Wschodniej – Województwo podlaskie”; 

l) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości od 
osoby fizycznej na rzecz Gminy Bielsk Podlaski; 

m) Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Augustowie. 

2. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w 2013 roku. 

3. Sprawy bieżące. 
 
Do pkt 1a) 
 Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim 
oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w 2013 roku, stanowi 
Załącznik Nr 2 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że tradycyjnie 
na sesję został zaproszony Pan Komendant, który po przedstawieniu informacji będzie 
odpowiadał na pytania radnych. W związku z tym zachęciła radnych do przygotowania 
zagadnień i ewentualnych pytań, które należałoby poruszyć. Nadmieniła też o przeznaczeniu na 
potrzeby Policji dotacji w wysokości 7 tys. zł. Mówiono o złym stanie nawierzchni drogi w 
Rzepnikach i o możliwości przejazdu do B-ku trasą przez Juchnowiec, gdzie warunki są lepsze. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. 
 
Do pkt 1b)  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 
Podlaskim za 2013 rok stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. Zostanie ono przedstawione na 
sesji przez Panią BARBARĘ CAR – Kierownika GOPS. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, a sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie.   
 
Do pkt 1c)  
 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu wspierania rodziny w Gminie Bielsk 
Podlaski za rok 2013 stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. Analogicznie, jak w punkcie 
poprzednim wniosek omówi na sesji Kierownika GOPS – BARBARA CAR. Na prośbę 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy PAWŁA ŁOZOWIKA – Pani Wójt omówiła zasady 
ponoszenia opłat za podopiecznych przebywających w Domu Pomocy Społecznej. 
Poinformowała o możliwości wyegzekwowania 100% odpłatności przez rodzinę 
podopiecznego, jeśli uda się ich odnaleźć. W innych sytuacjach są m.in. przejmowane przez 
gminę nieruchomości należące do osoby kierowanej do DPS-u.  

Radni nie zgłosili  więcej pytań i uwag, a sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie.   
 

Do pkt 1d i e)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2014-2022, stanowi Załącznik Nr 5 do 
protokołu, natomiast wniosek dot. zmian w budżecie Gminy na 2014 rok - Załącznik Nr 6 do 
protokołu. Oba wnioski omówiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. Zwróciła 
uwagę na przewidziane w budżecie ostateczne kwoty dotacji przyznawanych przez Podlaski 
Urząd Wojewódzki, natomiast Pani Wójt poinformowała o środkach, jakie udało się pozyskać 
na przebudowę budynku hydroforni Bolesty (500.000 zł kredytu oraz ok. 1.300.000 zł z 
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Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich). Poinformowała, że po podpisaniu umów zostanie 
opracowana informacja o zrealizowanych w gminie inwestycjach w ciągu ostatnich 2 kadencji 
ze wskazaniem wysokości środków pozyskanych ze źródeł pozabudżetowych. Pozwoli to na 
uniknięcie błędnych informacji przekazywanych mieszkańcom Gminy. Na prośbę radnego 
LESZKA KAMIŃSKIEGO, Pani Wójt poinformowała, że do końca maja br. zostaną zakupione 
samochody strażackie dla OSP w ramach projektu „Wspólnie chronimy Puszczę Białowieską”. 
Rozmawiano również o aktualnym etapie przygotowań do przebudowy Ośrodka Kulturalno-
Edukacyjnego w Haćkach (przetarg na wyłonienie wykonawcy).   Radni nie zgłosili więcej 
pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 
 Do pkt 1f)  
 Wniosek Wójta Gminy o rozstrzygnięcie, czy w budżecie Gminy na 2015 rok zostanie 
wyodrębniony fundusz sołecki, stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. Pani Wójt wyjaśniła, że 
do projektu uchwały dołączono zestawienie przedstawiające kwoty funduszu sołeckiego dla 
wszystkich miejscowości, gdyby podjęto decyzję o wyodrębnieniu funduszu. Pani Wójt 
zwróciła jednocześnie uwagę na stosunkowo niewielkie kwoty w porównaniu do kosztów 
inwestycji realizowanych w sołectwach. Jako przykład podała Sołectwo Bolesty, gdzie koszt 
remontu hydroforni będzie wynosił 2.600.000 zł, a ewentualny fundusz sołecki wynosiłby tylko 
8.000 zł. Poinformowała o trwającym remoncie hydroforni w Rajsku oraz pomocy ze strony 
miasta, które udostępniło swoje ujęcie, gdy dopływ wody z hydroforni trzeba było na kilka 
godzin zamknąć. Mówiąc o tym, zwróciła uwagę, że mieszkańcy, którzy mają własną hodowlę 
zwierząt, powinni zabezpieczyć gospodarstwo we własne ujęcie wody, żeby uniknąć trudności 
w przypadku przerw w dostawie wody. 
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił się do radnych o zajęcie 
stanowiska w sprawie funduszu sołeckiego poprzez głosowanie. Przypomniał, że aktualnie 
obowiązują inne zasady rozliczania funduszu sołeckiego, niż te które obowiązywały wiele lat 
temu.  
 Radni nie zgłosili pytań i uwag, a w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaproponowali 
nie wyodrębniać funduszu sołeckiego w 2015 roku i taki projekt uchwały zostanie przedłożony 
do głosowania na sesji Rady Gminy.  
 
Do pkt 1g)  
 Wniosek Wójta Gminy o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej spółce wodnej stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Jego treść przedstawiła 
RAISA RAJECKA. Radny MIKOŁAJ CAR zapytał, czy osoba, która przystępuje do przetargu 
na odmulanie jest zobowiązana do uporządkowania terenu po wykonaniu prac. Radny JERZY 
CHILKIEWICZ, który jednocześnie jest Prezesem zarządu Spółki wodnej „BIAŁA” 
potwierdził, że jest taki obowiązek. WALENTY GAŁUSZEWSKI zapytał natomiast, czy na 
realizację zadań, oprócz składek  spółka może pozyskiwać pieniądze z innych źródeł ?  JERZY 
CHILKIEWICZ potwierdził, że jest taka możliwość  i spółka będzie starała się o ich 
pozyskanie.  

Radni nie zgłosili innych pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 
 Do pkt 1h)  
 Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Bielskiemu, stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Pani Wójt wyjaśniła, 
że projekt uchwały dotyczy dofinansowania przebudowy dróg powiatowych we wsiach: 
Knorydy, Mokre, Piliki, Skrzypki Duże – Truski, a łączna kwota proponowanego 
dofinansowania wynosi 933.000 zł. Zwróciła uwagę na przebudowę drogi powiatowej Mokre-
Knorydy-Starowieś, na którą z budżetu Gminy przeznacza się 593.000 zł. Poinformowała też, 
że Gmina nie dostała dofinansowania z tzw. „schetynówki”, ale będzie składany wniosek w 
ramach kolejnego naboru. Pani Wójt zapowiedziała, że trzeba będzie kontaktować się z 



 4 

mieszkańcami Knoryd i Mokrego, wstępnie planowane jest wykonanie 800 metrowego odcinka  
do wsi Mokre z własnych pieniędzy, a wniosek na „schetynówkę” będzie dotyczył odcinka 
łącznie z zabudową. 
Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI zapytał o remont drogi powiatowej w Pilipkach. RAISA 
RAJECKA wyjaśniła, że zadanie to będzie wpisane do remontu dróg i będzie dofinansowane z 
budżetu Gminy. Ponieważ nie jest to zadanie inwestycyjne, dlatego nie ujęto go w dotacjach. 
Dodała, że jeszcze wiele miejscowości na terenie gminy ma nawierzchnię brukową.  

Radni nie zgłosili innych pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 

Do pkt 1i)  
Wniosek Wójta Gminy dot. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik 
Nr 10 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała, że program jest 
przyjmowany co roku. 

Radni nie wnieśli żadnych pytań i uwag, projekt programu zaopiniowali pozytywnie. 
 

Do pkt 1j)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przekazania na rzecz Powiatu 

Bielskiego w drodze darowizny na cele publiczne nieruchomości gruntowych stanowiących 
własność Gminy Bielsk Podlaski, zajętych pod drogi publiczne (powiatowe) - stanowi 
Załącznik Nr 11 do protokołu. Pani Wójt wyjaśniła, że jest to regulowanie stanu prawnego 
odcinków dróg powiatowych, co jest niezbędne do wykonania przebudowy dróg, a w 
konsekwencji do poprawy warunków komunikacyjnych. 

Radni nie wnieśli żadnych pytań i uwag, projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 
 

Do pkt 1k)  
Wniosek Wójta Gminy o podjęcie uchwały w sprawie bezpłatnego użyczenia 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski w związku z realizacją projektu 
o nazwie „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej – Województwo podlaskie”- stanowi 
Załącznik Nr 12 do protokołu. Temat omówił ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy. 
Zaznaczył, że nie wiadomo, kiedy projekt zostanie sfinalizowany, ponieważ jest realizowany 
przez Województwo podlaskie, a nie gminę. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.  
 

Do pkt 1l)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przejęcie nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz Gminy Bielsk Podlaski - 
stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. 
Wyjaśniła, że z wnioskiem o nieodpłatne przejęcie 1/6 udziału w nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie gruntów wsi Pilipki wystąpiła właścicielka udziału (mieszkanka wsi 
Kożyno). Po przyjęciu darowizny Gmina Bielsk Podlaski będzie właścicielem całej 
nieruchomości. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 

Do pkt 1m)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Augustowie  stanowi  Załącznik Nr 14 do protokołu. 
Wniosek omówiła Wójt Gminy – RAISA RAJECKA. Wyjaśniła, że jest to aktualizacja 

Statutu polegająca na wykreśleniu filii biblioteki w Chrabołach. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 

Do pkt 2) 
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Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w Bielsku Podlaskim za 2013 rok, stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu. 

Informację przedstawiła Wójt Gminy - RAISA RAJECKA. Radni nie zgłosili żadnych 
pytań i uwag oraz wyrazili pozytywna opinię. 

 
 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących radni poruszyli następujące sprawy: 
-  Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK zapytał, kiedy zostanie zakupiony kontener z 
przeznaczeniem na świetlicę wiejską we wsi Woronie ? 
 Pani Wójt wyjaśniła, że w tej sprawie trzeba jechać pod Warszawę, gdzie takie kontenery są 
sprzedawane. W najbliższym czasie przewiduje się taki wyjazd, aby wybrać kontener takiej 
wielkości i z takim wyposażeniem, aby mógł spełniać funkcję świetlicy.  
- Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI zgłosił, że 3 października 2009 r. złożył do Urzędu Gminy 
wniosek mieszkańców Pilipek o ujęcie w budżecie Gminy przebudowy drogi Pilipki – Zubowo. 
Poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi w tej sprawie. Pani Wójt wyjaśniła, że wielokrotnie 
rozmawiała o tym z radnym, który jest jednocześnie Sołtysem Sołectwa Pilipki. Na wnioski 
składane co roku przy okazji konstruowania budżetu nie są udzielane pisemne odpowiedzi. 
Wnioskodawcy (sołtysi, radni) są na tyle często w urzędzie, że informacje są udzielane na 
bieżąco podczas wizyt w Urzędzie Gminy, na posiedzeniach Komisji i Sesjach Rady Gminy. 
Wielokrotnie była mowa o tym, że nie jest to droga niezbędna mieszkańcom (skrót drogi do 
Białegostoku), ponieważ zabezpieczony jest inny dojazd, a póki co Gminy nie stać na 
wylewanie asfaltu na polnych drogach. W gminie jest ok. 800 km dróg. Nie było składanych 
deklaracji, że droga Pilipki - Zubowo zostanie zrobiona. Są miejscowości, które nie mają  
nawierzchni asfaltowej na drodze przechodzącej przez wieś. Należy sprawdzić protokoły z 
Sesji Rady Gminy w tym okresie, kiedy była o tym mowa.  
- Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zapytał o drogi, na które w tym 
roku będzie składany wniosek w ramach tzw. „schetynówki”. Pani Wójt poinformowała, że w 
planie jest droga Grabowiec – Skrzypki (do Trusek). 
- Wiceprzewodniczący Rady Gminy PAWEŁ ŁOZOWIK nawiązał do sprzedaży działek 
gminnych oraz ich cen. Zwrócił uwagę, że należy ustalać ceny na poziomie cen rynkowych, 
gdzie za 1 ha można otrzymać ok. 100 tys. złotych. RAISA RAJECKA wyjaśniła, że 
rzeczoznawca do wyceny przyjmuje ceny sprzedaży na podstawie aktów notarialnych.  
- Pani Wójt poinformowała, że Związek Hodowców Koni planuje zorganizowanie Walnego 
Zgromadzenia  w Łubinie Kościelnym. Przewidywany termin – 1 czerwca 2014 r. Mieszkańcy 
wsi oraz jednostka OSP wyrazili zgodę, a rolą Gminy jest przygotowanie placu, ponieważ przy 
tej okazji będzie wystawa koni. Zapytała radnych o zgodę na ufundowanie nagród dla 
wystawców. Wartość nagród – ok. 200 – 300 zł. Radni wyrazili zgodę.  
- Wójt Gminy odczytała treść petycji mieszkańców Augustowa dot. uwzględnienia w planach 
inwestycyjnych wykonania pobocza w formie chodnika dla pieszych oraz ścieżki rowerowej w 
celu zapewnienia bezpieczeństwa użytkownikom tej ruchliwej drogi. Po odczytaniu treści 
petycji Pani Wójt poinformował, że GDDKiA  przystąpiła do remontu drogi Nr 66, który jest 
prowadzony etapami. Należy więc mieć nadzieję, że po zrealizowaniu tej inwestycji sytuacja w 
zakresie bezpieczeństwa się poprawi. Dodała, że pismo takiej samej treści zostało złożone do 
Generalnej Dyrekcji Dróg oraz Starosty Bielskiego. RAISA RAJECKA przypomniała, że 
Gmina dokłada do każdej drogowej inwestycji realizowanej przez Powiat. Jednak należy 
zdawać sobie z sprawę z tego, że nie ma możliwości natychmiastowej realizacji zadania. Do 
Powiatu można zwrócić się z prośbą o rozważenie możliwości ujęcia zadania w budżecie 
Powiatu. WALENTY GAŁUSZEWSKI zauważył, że do inwestycji powiatowych Gmina 
dokłada coraz więcej. Pani Wójt wyjaśniła, że zadania są coraz bardziej kosztowne. Jako 
przykład podała, ze odcinek drogi w Pilipkach (ok. 60 – 100 m) będzie kosztował 60 tys. 
złotych. Poza tym w Augustowie była robiona kanalizacja sanitarna, więc ulepszanie 
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nawierzchni drogi nie było wówczas możliwe. Na prośbę radnego MIKOŁAJA CARA, Pani 
Wójt poinformowała, że nie wszyscy mieszkańcy Augustowa sa podłączeni do kanalizacji, 
chociaż wszyscy mają doprowadzenie do sieci. Radny STANISŁAW OLSZEWSKI stwierdził, 
że należy zastanowić się nad jakąś formą przymusu podłączenia, bo budowanie kosztownej 
kanalizacji mija się z celem. RAISA RAJECKA wyjaśniła, że starszych ludzi trudno jest do 
tego przekonać, natomiast kto chce budować na tym terenie nowy dom, musi być podłączony 
do kanalizacji. 
- Wójt Gminy odczytała pismo Rady Miasta w Sępólnie Krajeńskim, w którym radni proszą o 
poparcie skierowanej do Marszałka Sejmu RP inicjatywy dot. zmiany kodeksu wyborczego 
polegającej na tym, aby w gminach nie będących miastem na prawach powiatu, w przypadku 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, na jego miejsce wstępował kandydat z tego 
samego okręgu, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów. Pozwoli to na 
uniknięcie dodatkowych kosztów związanych z przeprowadzeniem wyborów uzupełniających.  
Radni wyrazili zgodę na przygotowanie i przekazanie Marszałkowi Sejmu RP pisma z 
poparciem przedstawionego apelu.  
- Radna BARBARA PAC zgłosiła potrzebę i uzgodniła rozbiórkę murowanego walącego się 
budynku w Łubinie Kościelnym. 
- Radni zaopiniowali kolejno przedstawione przez Panią Wójt sprawy dotyczące sprzedaży 
nieruchomości: 
      a) ZAWADY – działka Nr 16/1 o pow. 0,36 ha zabudowana budynkiem mieszkalnym, 
odbyły się trzy przetargi bez rozstrzygnięcia, cena wywoławcza 20.990 zł., cenę obniżono do 
15.000 zł. 
Opinia radnych: nie obniżać ceny do czwartego przetargu., 

b) AUGUSTOWO – działka Nr 1101/2 o pow. 0,5109 ha zabudowana, po byłym SKR, 
DENISKI – działka Nr 674 o pow. 1,83 ha niezabudowana, wyrobisko po eksploatacji 
żwiru przy drodze krajowej Nr 19 

Z prośbą o sprzedanie obu działek wystąpił Jerzy Tomczuk – firma „Saper”. 
Opinia radnych: zlecić wycenę obu działek, przeznaczyć do sprzedaży; 
       c) KNORYDY – działka  Nr 764/1 zabudowana, była szkoła podstawowa. Zainteresowani 
nabyciem proszą o obniżenie ceny wywoławczej ustalonej do I-go przetargu (106.900 zł), do 
którego nikt nie przystąpił, plac szkolmy jest wydzielony, przeznaczenie działki – zabudowa 
produkcyjno-usługowa z dopuszczeniem domów jednorodzinnych. 
Opinia radnych: obniżyć cenę wywoławczą do II przetargu do kwoty 85.000 zł (budynek 
niszczeje i traci na wartości); 
  
 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JERZY CHILKIEWICZ o godz. 11.10 
zamknął posiedzenie. 
 
Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

Jerzy   CHILKIEWICZ ............................ 

(Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych) 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

2. KAMIŃSKI Leszek ......................................... 
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3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara .......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. PAWLUCZUK Jan 

(Przewodniczący) 

........................................ 

2. BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3.  ŁOZOWIK Paweł ....................................... 

4. MAKSIMIUK El żbieta ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ........................................ 

     

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. CAR Mikołaj ................................... 

2. KORSZAK Mariusz ................................... 

3. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

4. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 



Informacj a z dzia\alnoSci
Gminnej Komisj i Rozrvi4zyrwania

Problem6w Alkoholowych
w Bielsku Podlaskim

za rok 2013
\

Gminna Komisja Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych w Bielsku Podlaskim
powolana zostala Zaru4dzeniem Nr 47 12012 W6jta Gminy Bielsk Podlaski z dnta 0 5 wrze5nia
2012r w skladzie :

1. Andrzej Michal Lipski - przewodniczqcy
, 2. Albina Nazarewicz - sekretarz

. 3" Dorota Al. Arab - ezlonek
4. Irena Wr6blewska - czlonek
5. Irena Zmieriko - czlonek
6. SlawomirNiczyporuk - czlonek
7. Ks. Henryk Polak - czlonek
8. Ks. Eugeniusz Suszcz - czlonek

Gminn a Ko misj a Rozrvi4zywania Problem6w Alkoholowych

podejmuje czynnoSci zsrierzajqce do orzeczenia zastosowania wobec osoby tnalehnionej
obowiqzku poddania sig leczeniu w zakladzie lecz.ttrctwa odwykowego oraz prowadzi
dzialaniazviqzane z profilaktyl<4irozwiqzywaniem problem6w alkoholowych, a szczeg6lnie
inicj uj 4ce dzialania w zakresie :

1. zwigkszenia dostgpnoSci pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla os6b

uzalehnionych o d alkoho lu,
2. udzielenia rodzinom, w kt6rych wystgpuj4 problemy alkoholowe pomocy

psychologicznej i prawnej, aw szczeg6lnoSci ochrony przedprzemocQ w rodzinie,
v' 3. prowadzenia profilaktycznej dzialalnoSci informacyjnej i edukacyjnej w szczeg6lnoSci

dla dzieci i rrftodzie?y,
4. wspomagania dzialalnoSci instytucji, stowarzyszerl i os6b fizycznych sluZ4cych

rozwi4zywaniu problem6w alkoholowych,
5. ustalenia szczeg6lowych zasad wydawania i cofania zezwolehna sprzedaL napoj6w

alkoholowych przeznaczonych do spozycia na miejscu i poza miejscem sprzedaLy
oraz kontrole przestrzegania zasad obrotu tymi napojami.

Wyzej wymienione zadania s4 finansowane z pobiennej przez Gming optaty zakorzystarie z
zezwoleh na sprzedaZ napoj 6w alkoholowych.
Budzet komisji w 2013 roku wyirosit 48 000 ,00 zt

Realizacja tych zadah byla prowadzona zgodnie z Gminnym Programem Profilaktyki i
Rozrvi4zywania Problem6w Alkoholowych uchwalonym 28 grudnia 2012 r. przez Radg
Gminy.
Ponrzsza tabela przedstawia zadairia oraz Srodki przeznaczone i wydatkowane na ich
realizacjg:



Real izacja G mi n nego Prog ram u Profi laktyki i Rozwiqzywan ia problem6w
Alkohol h za 2013

zwr6cono sig do biegtych s4dowych z zal<resu uza
uzaleZnienia skierowanego. W 20l l roku powolano
punkt6w sprzeda|y i podawania napoj6w alkoholo
opiniuj 4cych pozytywnie lokalizacj e tych punkt6w.

Jak wynika z pov,ryhszego, dziaNalnoSi komisj i w 2013 r. podobnie jak w latach poprzednich miala-
na celu promowanie zdrowego stylu Zycia wSr6d dzieci i rrf,odziezy ze szk6N z teini naszej gminy.
Konkursy i organizowaner6hne formy wypoczynku na stale wpisaly sigw harmonogram dziaNalno1c*urrl.;
komisji.

za r.
Lp Ire56 2013

Plan Wvkonanie
1 Dofinansowanie dziennego oddzialu terapii uzale2nieh od alkoholu 600,00 595,61

2 5000,00 4997,77

3 Dofinansowanie wypoczynku letniego dzieci i mtoOzieZyze SroOowEt-
podwy2szonego ryzyka

22000,00 22000,00

4 Real izacja plog ram6w profi laktycznych w szkolach 6000,00 2200,0a
5 Dofinansowanie Klubu AA "Promiefi" w Bielsku podlaskim 200,00 191,94

6
Realizacja wniosk6w o skierowanie os6b uzaleZnionych na leczenie
odwykowe w tym
- kierowanie na badania pzez biegfego i zwrot koszt6w dojazdu na

leczenie

3000,00 72

7 Wynagrodzenie czlonk6w komisji 10000,00 9494.I Rezerwa w tym:
-Zakupy slodyczy na imprezq,,Kazdy mo2e zostad Swiqtym Mikolajem"

199,91
199,91

I Zakup spzqtu i material6w biurowych 200,00

Razem 48000,00 42304,62


